
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2017/18:337 Regeringens inställning till en flexibel rovdjurspolitik 

Europaparlamentet beslutade den 15 november om en mer flexibel 
rovdjursförvaltning. I praktiken innebär det att EU:s naturvårdslagstiftning inte 
kan rödlista arter som uppnått gynnsam bevarandestatus, bland annat den 
svenska vargen. Något som öppnar upp för att vargen ska ingå i den normala 
viltvårdsförvaltningen. 

Nu har parlamentet uppmanat kommissionen att så snart som möjligt ändra 
skyddsstatusen på arter som uppnått gynnsam bevarandestatus, till exempel 
vargen. Parlamentet har, utöver uppmaningen till kommissionen, vädjat till 
medlemsstaterna att vidta konkreta åtgärder för en mer flexibel rovdjurspolitik, 
för att människor ska kunna leva och verka i landsbygdsområden. 

Med anledning av detta är min fråga till miljöminister Karolina Skog: 

 

Hur ställer sig ministern till Europaparlamentets uppmaning om att 
medlemsstaterna ska vidta konkreta åtgärder för att ändra skyddsstatusen på 
arter som uppnått gynnsam bevarandestatus för att inte äventyra den hållbara 
utvecklingen i landsbygdsområden?

………………………………………

Daniel Bäckström (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-27
Besvaras senast
2017-12-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


